
 

A Nevelési Vezető Beszámolója a 2019-es évről 
 

 

2018-ban megfogalmazott terveink, és azok jelenlegi állapota: 

- ŐV és ST Tájolók további finanszírozása a Vezetőképzés számára – hála Kismedve munkájának, ez 

sikeresen végbement. 

- 1-2 alkalommal személyes találkozó – sajnos ez idén sem sikerült, főleg az én egyéb elfoglaltságaim miatt. 

- a nevelunk.szmcs.sk weboldal modernizálása – a folyamat elindult, felvettük a kapcsolatot a 

Kommunikáció csoporttal. Jelenleg mi a weboldallal kapcsolatos elvárásainknál akadtunk el, pontosabban ott, 

hogy mire szolgáljon pontosan és milyen igényeknek feleljen meg. 

- az eddigi keretek, új tevékenységek, projekt ötletek begyűjtése az aktív ŐV-ktől és ezek feltöltése a 

weboldalra – mivel a weboldal még nem valósult meg, ebben sem sikerült előrébb lépni. Sikerült viszont új 

ötletekkel előállni az információk begyűjtésének effektívebb módjával kapcsolatban. 

- új fejezet hozzáadása az ŐV és a ST Tájolókhoz - útmutatás a régiről az új módszertanra való 

átálláshoz – tavaly jó ötletnek tűnt egy ilyen fejezet létrehozása, sajnos idén ezzel a kérdéssel nem sikerült 

foglalkozni. 

 Sajnos az idei év nem volt túl termékeny, amiért vállalom a felelősséget. Remélem, az utánam 

következő Nevelési Vezető több időt tud majd szánni funkciójának tartalmas betöltésére. 

 

 

 

Következő évi terv ötletek a következő Nevelési Vezetőnek ajánlva: 

- ŐV és ST Tájolók további finanszírozása a Vezetőképzés számára 

- 1-2 alkalommal személyes találkozó 

- a nevelunk.szmcs.sk weboldal modernizálása 

- az eddigi keretek, új tevékenységek, projekt ötletek begyűjtése az aktív ŐV-ktől és feltöltése a weboldalra 

- új fejezet hozzáadása az ŐV és a ST Tájolókhoz - útmutatás a régiről az új módszertanra való átálláshoz 
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